



Protokoll för styrelsemöte i UddevallaCK

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams

Datum: 2024-11-05

Tid: 18:00 – 21:00

- Angelica Flink (AF) Ordförande
- Niklas Olsson (NO) Vice Ordförande/Ledamot
- Jessica Niklasson (JN) Kassör
- Jenny Helmbro (JH) Sekreterare
- Pontus Olsson (PO) Ledamot
- Linda Siljhage (LS) Ledamot
- David Boman (DB) Suppleant
- Lars Johansson (LJ) Suppleant

2. Öppnande av mötet

Mötet öppnades och leddes av Angelica Flink.

3. Godkännande av dagordningen

Dagordningen godkändes.

4. Protokollförare och justerare

Angelica Flink valdes till protokollförare. Linda och Pontus valdes till justerare av protokollet.

5. Föregående styrelsemötesprotokoll

En kopia utan påskrifter har skickats/delats ut till styrelsen. Dessa behöver skrivas ut, justeras och läggas upp på hemsidan.

- **6. Nya/aktuella ärenden**
- Planering inför årsmötet sker under mötet i Februari v7.
Då skickar vi även kallelsen till mötet som blir den 11/3 2025 kl 18:00.

Gå igenom bidragsansökningarna:

Detta är gjort.

-Vi behöver styra upp situationen på landsvägsidan med ledare i klubbens namn, mm.

-Vi bjuder in Bengt, Jesper, Janne, Per, på landsvägssidan för att diskutera hur upplägget på lördagsträningarna skall se ut och bedrivas. Vi vill att Lördagarna från torget är ledarledd och strukturerad, och har LEDARE från klubben. Annars tas träningstillfället bort från laget och medlemmarna får själva på sin fritid samlas till eget träningstillfälle.

Potentiella ledare till Lördagsträningarna utöver de som redan finns är Jessica, David och Pontus och Mats Andersson.

Klubben vill att vi framledes på klubbledda träningar har kallelse och att de skall ligga i träningskalendern samt ha ledare med uack kläder som leder träningarna.

Jessica bjuder in dessa till mötet på Harrys i Mars 19/3 kl 18:00 (18:30 för ledarna) Jessica bokar Harrys.

**-Ta fram en ledarhandbok för att det skall bli tydligt för klubbens ledare vad som förväntas av en ledare. När skall detta göras?
Vi satsar på att få detta löst i Februari.**

-Skapa en värdegrund för klubben som tydligt redovisar vad vi som klubben vill.

**(SISU kan hjälpa oss med de utmaningar vi tappar med och som lyftes på mötet. SISU rekommenderar oss att ” ta tag” i de problemen vi lyft för att stärka klubben och på sikt bygga en stark och = Föreningsprocess.)
Vi satsar på att få detta löst i Februari.**

-Vi behöver framöver se till att styrelsen och ledare följer de riktlinjer som finns.

**-Vi behöver UTBILDA klubben och dess ledare och styrelsemedlemmar:
Emil Lindgren kommer komma och utbilda Mtb-ledarna under 2025 och det finns även utbildningar på SISU att gå.**

POÄNGJAKTEN 2024/2025:

Vi har fått men faktura på startavgifter för alla startande under 2024 i poängjakten. Hur gör vi för att få tillbaka dessa pengar? Och hur sköter vi det här smidigast under 2025 för att det inte skall blir för mkt administration.

Kan Nicklas Jacobsson se till att administrera detta.??

Angelica kontaktar honom och kollar.

Detta är fixat och klart.

- **Ska vi byta till ett kodlås på Dagnys?**

Frågan kvarstår

- **Ev samarbete med UIS framöver, skidspår mm på Bjursjön som korsar våra leder vintertid (vid mkt natursnö)**

- **Punkter från ledarmötet på Harrys:**

Ledarna önskar att få nya ledarkläder varje år (om det behövs).

Önskas att trycka upp zip hoodie med uddevlack.

Angelica kollar med Bioaracer om de har Hoodie och T-shirt. På ledarhoodie skall det stå LEDARE på Rugg och Bröst.

- **Årets eldsjäl & årets ledare UACK 2024, medlemmarna får rösta ist för att styrelsen ensam utser:**

Se till att skick ut information till klubbens medlemmar om att de kan nominera en medlem i klubben till årets eldsjäl & årets ledare. Man får nominera 1st person per titel. Denna röstning är öppen från xxx = vi lägger ut informationen på hemsida och facebooksidan, fram tills 31/12-2024.

Under januari på styrelsemötet läser styrelsen igenom nomineringarna och utse en vinnare som presenteras under årsmötet i Mars.

- **Ledare- 2025 jobba för att ärva mer ledare, samt ta hand om/skapa samanhållning & teamkänsla i nuvarande ledar-grupp. Vad kan klubben/styrelsen bidra/hjälpa till med för att skapa rätt förutsättningar?**

- **Facebook "medlemsforum"**

Har vi hittat någon som tagit över gruppen? Karlberg?

Styrelsen kommer överens om att vi vill avsäga oss att fortsätta driva Facebookgruppen "Medlemsforum Uddevalla cykelklubb". Klubben kommer fokusera på sin Facebooksida samt ev även behålla Uddevalla köp och sälj.

Styrelsen kommer ställa frågan i denna gruppen om någon annan kan tänka sig att ta över driften men detta då INTE i Uddevalla cykelklubb.

Styrelsen beslutar att överlåta Facebookgruppen till dess grundare Sara.

- **Bidrag och Lokstöd/ kommunen mm:**

Har vi koll på vilka datum som gäller för att skicka in Lok-stöd? Är detta gjort?

Ska vi söka bidrag från Thordénstiftelsen? Och isf när gör vi detta?

Magnus. E kan ev hjälpa oss att söka bidrag för Thordénstiftelsen.

I från Thordén har kommit förslag att söka bidra för:

-MTB cyklar för utlåning 2 barn och 2 vuxna.

-Kodlås till Dagnys

- träningscyklar till Dagnys.

-Sjuksvårdsväska

-Internet/wifi / router

-Ledarkläder

<https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/ekonomiska-stod/projektstod-barn--och-ungdomsidrott>

<https://www.rfsisu.se/distrikt/vastra-gotaland/bidrag-och-stod/stod-till-idrottsforeningar/sa-kan-vi-stotta-din-forening-i-ert-utvecklingsarbete>

- **Nästa beställning av klubbkläder ev provkväll?**

Styrelsen planerar detta i Januari i Bjursjönstugan, med fika mm. Angelica kontaktar Anders EK på Bioracer.

- **Strukturera upp & gå igenom de sponsoravtal som finns:**

Detta skall vara klart SENAST på styrelsemötet i September 2025 då det skall skickas in till Bioracer.

Vi behöver ha ett möte enbart för detta i April separat .

OBS! PRIOTERAD & VIKTIG PUNKT!

Få kolla på vilka avtal vi har, samla in och få en överblick över dessa.

Ta fram en ”sponsormodell” och sponsor mall.

Detta skall göras på mötet i Januari 2024:

Vi kan behöva ha ett sparad möte avsatt bara för detta.

- **Fildelningstjänst? Molntjänst? Lars är ansvarig att äga frågan. Gå igenom detta..**

8. Stående punkter:

- **Framtidsplaner:**

Samarbete med Bjursjönstugan? Klubbstuga?

- **Laget.se/ hemsidan/Facebooksida sociala medier:**

- **Bidrag och Lokstöd/ kommunen mm:**

- **Nästa beställning av klubbkläder ev provkväll?**

Vi Planerar att ev ha detta i Bjursjönstugan i Decmber. Styrelsen planerar detta längre fram i höst.

- **Licenser/idrottonlie och swecykling:**

Angelica ansvara för detta just nu.

- **Utbildningar:**

-Fokus på att utbilda ledarna för ungdomar

-Boka Emil Lindgren för Ledare och ungdomar.

- **Tävlingar/träningar/evenemang 2024/2025:**

.-Nicklas Jakobsson blir kontaktperson mot BDCF angående Poängjakten även 2025

- Poängjakten- startavgifter tillvägagångsätt, mm, gå igenom.

- HFL 2025 och KM 2025, Dalslandsrundnan och västgötacupen 2025/2026 behöver diskuteras. Vad vill klubben?

Ekonomi:

-Är underlaget för Lok-stödet inskickat?

-Medlemsavgifterna/fakturor mm, se över på laget-se..

- **Kolla över dokument som ev behöver signeras på R-bok: (& Ev återkoppla till Ekwall)**

Niklas.O ansvarar för detta & har inloggning.. www.uddevalla.rbok.s

- **Medlemmar:**

- **Sponsorer:**

- **MTB-sidan Vuxen & Ungdomssidan:**

- **Ledare (Både MTB & Landsväg)**

Klubben behöver värva minst en handfull med ledare för att vi under 2025 skall kunna utveckla både MTB sidan och Landsvägsidan. MTB-sidan/ungdom är den sida där detta är mest akut då det finns en kö-lista för att få börja.

Vi behöver även 2025 som klubb jobba för att behålla/ ta hand om de befintliga ledarna. Hur gör vi detta? Utbildningar, gruppaktiviteter, möten?

- **Landsvägssidan:**
Har Lars Johansson något att förmedla?
- **Ansvarsområden i styrelsen**

Uppdatering av ansvarsområden i styrelsen:

-Ekonomi: Jessica
-Ungdomsgruppansvarig MTB: Angelica F
-Landsvägsansvarig: Lars J
-Klädansvarig: Jessica N & Angelica F?
-Lok-stöd och bidragsansvarig: Niklas O ?
Laget.se/Hemsida: Angelica F och Linda. S?
Facebook: Angelica F, Lars J & Linda S?
Instagram: Linda S & Angelica F?
Licenser: David B? Angelica

- **Övrigt:**

Inga nya uppdateringar.

9. Ärenden som är olösta/kvarvarande från föregående möte:

- **Se över/updatera våra Stadgar?**
Jessica skickar över stadgarna till alla i styrelsen och vi läser igenom dem och återkopplar med ev önskemål om förändring.
Vi gör dessa förändringar under hösten.
- **Skaffa ett "årshjul"/planeringshjul?**
Styrelsen tycker detta låter som en bra ide, och tycker att vi skall genomföra detta.
Vi påbörjar detta under hösten.
- **Ny verksamhetsplan för 2025**
Vi påbörjar detta arbetet i höst
- **Tjejgrupp-samarbete med BokenäsIF och förläggningen ett ev samarbete med ungdomssidan:**

Jessica kollar upp styrelsen i Bokenäs, och återkommer.

- **Nästa beställning av klubbkläder.**

- **Valberedning**

Behov av att hitta tre nya kandidater till valberedningen, med olika bakgrunder.

10. Nästa möte:

Nästa styrelsemöte planeras till den xx/xx kl 18.00- 21.00

Plats: Bävergiljan 10, 45154 Uddevalla/eller Teams.

Kallelse och styrelsedokument inför mötet skickas ut via messengergruppen.

11. Mötets avslutande:

Mötet avslutades.

Mötessekreterare: Angelica Flink

Justeras av: Linda Siljhage & Pontus Olsson.